
Bestyrelsesmøde Tirsdag 6/10 – 2020 kl. 18.00 

Inivteret er: Mette, Marianne, Katrine, Andrew, Agnete, Anna, Christina, og Søren 

1. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde 

2. Nyt fra Mette  

a. Etablering af overdækning af mødding – der indkøbt 2 presseninger til formålet. 

b. Rotter er en kendsgerning på området, men klubben har besøg af rottemanden en gang i 

måneden her vinteren igennem for at få holde dem nede. 

c. Dressur og yoga seminar tilbydes i sidste weekend af efterårsferien 

3. Nyt fra Marianne – certificeringer – fondsansøgninger 

Aktiviteter i klubben i samarbejde med kommunen/bibliotektet foredrag med forskellige 

heste folk mv. 

4. Nyt fra kasseren 

a. Økonomien er tilfredsstillende. 

5. Nyt fra formand  
a. Der et ønske et klubmedlem om at klubben kan tilbyde springundervisning for privat 

ryttere. Klubben har umiddelbart ikke ressourcer til at tilbyde denne aktivitet. 
b. Prisen på ridehuskort (3.300 pr. voksen/år) var til diskussion men hæves ikke. 

6. Nyt fra næstformand 

a. Der installeres videokameraer på området til overvågning af ride centret ved 

udgange/indgange. Overvågningen installeres på grund af faren for overgreb på heste og 

for at undgå hærværk. 

7. Nyt fra sekretæren  

a. Hegnsudvalget har indhentet overslag på aluminium hegn og afventer vareprøver fra 

leverandøren.  

8. Nyt fra fonden  

a. Flere projekter er eksekveret; port mellem ridehusene er sat i stand, ekstra lampe i det lille 

ridehus samt frostsikring af vandrør til køkken. Hertil kommer nye tagrender i 

rideskolestalden som skal renoveres. 

9. Nyt fra Elevskolen 

a. Efterårs ridelejer er aflyst på grund Corona restriktioner. 

b. Rideskolen forventer, at genoptage ryttermærke undervisning.  

10. Nyt fra oldboys  

a. Intet nyt 

11. Evt 

a. Stævneudvalget vil gerne flere medlemmer da formanden føler sig list alene om at 

bestemme. 

 

Bemærk Næste møde d. 10-11-2020 kl. 18.00   


